

# W-DMX

MODULE



Quick start / Démarrage Rapide

MERLIN Option

VALIDATION : 07/04/15

**DN41077000**



**ROBERT JULIAT**

**Precautions:**

- Protocol: Wireless Solution W-DMX™
- Refer to the OEM User's manual for general recommendations and use of the transmitter: <http://www.wirelessdmx.com>
- The antenna must be clearly visible from the transmitter.
- See *MENU* for activation in the MERLIN user's manual.
- **Do not connect a DMX IN data cable in case of wireless DMX use**
- In case of protocol errors, the wireless DMX is automatically deactivated. To activate the wireless DMX again, disconnect the DMX IN data cable, and then switch the unit off and on.

**Installation:**

- Remove the power supply from the followspot head.
- Insert the W-DMX module into the slot.
- Reconnect the power supply unit.




---

Robert Juliat reserve the right to change or alter any of the items detailed on this page, to increase or improve manufacturing techniques without prior notice.

---

**Précautions :**

- Protocole: W-DMX™ Wireless Solution
- Reportez-vous au manuel utilisateur du fabricant pour des recommandations générales et utilisation de l'émetteur : <http://www.wirelessdmx.com>
- L'antenne doit être clairement visible de l'émetteur.
- Pour activer le wireless, se reporter à la section *MENU* du manuel utilisation MERLIN.
- **Ne pas connecter un câble data DMX IN dans le cas d'une utilisation sans fil DMX.**
- En cas d'erreurs de protocole, le DMX sans fil est automatiquement désactivé. Pour activer à nouveau le DMX sans fil, débranchez le câble data DMX IN, puis éteindre l'appareil et le rallumer.

**Installation :**

- Retirer le bloc d'alimentation.
- Insérer le module W-DMX dans la fente.
- Reconnecter le bloc d'alimentation.

---

Robert Juliat se réserve le droit de modifier sans préavis le contenu de ce document ou les caractéristiques de ses produits dans un souci permanent d'amélioration.

---